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Protokół Nr XXV/17 

z XXV sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 24 maja 2017 roku 

 

 Na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 13, nieobecny- Marcin Kieżel oraz Wacław 

Raczkowski. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko, Skarbnik Gminy Pani 

Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski oraz goście zgodnie z załączonymi 

listami obecności. 

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – Sala Bankietowa „Janowianka” w Janowie. 

Czas trwania obrad: 10.00 – 11.10 

 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał pracowników gminy, Radnych oraz Prezesa Biomu Pana Mirosława Bałakiera. 

Stwierdził, że na stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 13, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Następnie porządek 

obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 

12 Radnych, ponieważ Radny Pan Józef Bochenko przed głosowaniem wyszedł z sesji. 

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z pracy Wójta Gminy Janów. 

4. Informacja z pracy Komisji Rewizyjnej. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów 

na lata 2017-2025. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Janów za rok 2016 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Janów 

za 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Janów za 2016 

rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów na terenie Gminy Janów do nowego ustroju szkolnego. 

11. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Janów. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Po sesji o godz. 11.30 odbędzie się posiedzenie Zgromadzenia Związku Komunalnego 

Biebrza z udziałem radnych Gminy Janów, dotyczące gospodarki odpadami na terenie 

Związku Komunalnego Biebrza. 

 

3. INFORMACJA Z PRACY WÓJTA GMINY JANÓW 

 

 Informację przedstawił Wójt Gminy Janów Pan Czesław Jan Kiejko. Poinformował, iż 

sprawa Nowowoli, mamy problem ze słupami energetycznymi stojącymi w pasie drogowym. 

Będziemy mieli przeniesione słupy. I będziemy robić już ta drogę. Jeśli chodzi o pozostałe 

drogi to mamy problem, ponieważ jedna droga w stosunku do drugiej drogi, które się łączą na 

przepuście są poprzesuwane. I żeby zrobić zmiany na mapie trzeba mieć zgodę Marszałka. 

Następna sprawa to zakup działki po PKN Orlen, jak już będziemy właścicielami tej działki to 

przeznaczymy ją na parking. Zaczęliśmy sypanie dróg. Już pierwsze drogi są sypane i 

poprawiane. Te drogi, które wymagają równania to trzeba zgłosić do drogowca i będziemy się 

starać poprawić przejezdność tych dróg. W dalszej kolejności został ogłoszony konkurs na 

targowisko, czyli cała dokumentacja nasza jest już gotowa i będziemy składać dokumenty do 

Urzędu Marszałkowskiego. Składamy również dokumenty do Lokalnej Grupy Działania, aby 

pozyskać pieniądze na utwardzenie placu tam gdzie mamy garaże dla autobusów szkolnych, 

dokończyć parking przy cmentarzu i do Nowego Janowa oraz utwardzić plac przy cmentarzu 



w Łubiance. Planujemy też przebudować chodnik w Kizielanach. Wójt podkreślił, że wszystkie 

sprawy, o których mówił są finansowane ze środków unijnych.  

Następna sprawa przeszedł wniosek w I turze na wyposażenie straży, czyli przebudowa straży 

oraz zakup samochodu strażackiego). I teraz czekamy na etap drugi. Jeśli chodzi o Przestawkę 

to poprawiona została ta droga i ten rów. W dalszym ciągu kompletowany jest wniosek na 

przebudowę hydroforni i oczyszczalni ścieków. Na przełomie końca czerwca powinniśmy 

podpisać już umowy i ogłosić przetarg na wykonanie. 

 

4. INFORMACJA Z PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ 

 

Informację z pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji – Pan 

Alfred Turel.  

Informacja z pracy Komisji jest załącznikiem do protokołu. 

 

5. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH  

 

Radny Pan Zdzisław Stasiełuk, – kiedy będzie podsypywanie dróg z funduszu sołeckiego? 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi - podsypane zostały już kilka 

miejscowości i będziemy podsypywać następne dróżki 

Radny Pan Alfred Turel – na ulicy Marii Bućko czy będzie chodnik 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi - jak będzie robiona ulica 

Trofimowska to zostanie zrobiony chodnik na ulicy Marii Bucko mamy to w projekcie 

Radny Pan Czesław Hniedziejko – czy będzie robiona droga z Trofimówki do Kupliska przez 

łąki z funduszu sołeckiego 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi – jak jest zapisana we wniosku 

z funduszu sołeckiego to będzie robiona  

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE GMINY NA 2017 R.  

 

 Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, o ostatniej sesji w 

budżecie gminy wystąpiły następujące zmiany. Po stronie dochodów: 

Ponadplanowe dochody wynoszą 3465 zł i składa się na to:   

1. Zwiększono dochody z tytułu opłat za użytkowanie wieczyste i z tytułu  odsetek 

2. Zwiększono dochody z tytułu rozliczeń z lat ubiegłych  



3. Zwiększono dochody podatkowe z tytułu spadków i darowizn  oraz odsetek od opłat za 

ścieki  

Po stronie wydatków: 

1. Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne dotyczące budowy wodociągu w Janowie na 

ulicy Białostockiej- 12 100 zł oraz wytyczenie działki pod budowę Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych - 861 zł  

2. Wprowadzono wydatek dotyczący wypłaty odszkodowania dla osoby fizycznej  za zajęcie 

działki pod budowę drogi  

3. Zwiększono wydatki na opłacenie kosztów pobytu dziecka z gminy Janów w Przedszkolu 

Samorządowym w Białymstoku  

4.Zwiększono wydatki na zakup usług zdrowotnych dla strażaków  

5. Dokonano przesunięć między paragrafami w Pomocy Społecznej  

6. Wprowadzono wydatek dotyczący zapłaty II raty za dokumentację projektową przebudowy 

drogi gminnej na odcinku Rudawka - Sosnowe Bagno.  

7.Zmniejszono wydatki na wynagrodzenia  pracowników zatrudnionych w ramach prac 

interwencyjnych na Hali Sportowej  

8. Zmniejszono wydatki na inwestycję przebudowy drogi gminnej w Nowowoli. 

 Wobec braku uwag Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały nr 

XXV/145/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok, który został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych. 

Uchwała Nr XXV/145/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok w załączeniu do 

protokołu. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY JANÓW NA LATA 2017- 2025 

 

 Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż w 

związku z tym, że została podjęta uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy, dlatego 

kolejnym krokiem jest przyjęcie zmiany uchwały Prognozy Finansowej, iż zmieniają się 

dochody i wydatki bieżące jak również majątkowe. 

 Następnie Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały nr 

XXV/146/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2025, który 

został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych. 



Uchwała Nr XXV/146/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2017-2025 jest załącznikiem do protokołu. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA I ZATWIERDZENIA 

SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO GMINY JANÓW ZA ROK 2016 WRAZ ZE 

SPRAWOZDANIEM Z WYKONANIA BUDŻETU GMINY JANÓW ZA 2016 ROK 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała zebranych, że Wójt 

Zarządzeniem Nr 14/2017 z dnia 24 kwietnia 2017 roku przyjął sprawozdanie finansowe za rok 

2016. Komisja Rewizyjna dnia 27 kwietnia 2017 roku zebrana się i wydała opinię pozytywną. 

Sprawozdanie wraz z opinia Komisji Rewizyjnej Przewodniczący Rady Gminy przesłał do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku, która 8 maja 2017 roku wydała decyzje 

pozytywną o naszym budżecie gminy za rok 2016 jak również o tym, że skład komisji 

rewizyjnej odpowiadał wymogom określonym w ustawie. Sprawozdanie finansowe za rok 2016 

obejmuje:  

- bilans z wykonania budżetu Gminy Janów 

- łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów jednostek budżetowych Gminy Janów 

- łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków zysków i strat 

jednostek budżetowych Gminy Janów 

- zbiorcze zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian w 

funduszu jednostek budżetowych Gminy Janów. 

Bilans z wykonania budżetu gminy Janów na dzień 31 grudnia 2016 roku zamknął się 

skumulowanym wynikiem ujemnym w kwocie 1 816 972,93.  Wynik z wykonania budżetu za 

rok 2016 zamknął się niedoborem w ogólnej kwocie – 776 279,35 zł. Stan zadłużenia na koniec 

roku 2016 wynosi – 2 998 332 zł. Stan rachunku bankowego na koniec 2016 roku wynosi – 664 

722,20 zł. Wolne środki do dyspozycji na rok 2017 wynoszą – 405 079,72 zł. 

Bilans jednostek budżetowych zamknął się zyskiem netto w kwocie 1 688 686,13 zł. Środki 

trwałe będące własnością jednostek budżetowych wynoszą 17 839 117,78 zł. W roku 2016 na 

zwiększenie stanu środków trwałych wpłynęła inwestycja przebudowy drogi Rudawka-

Sosnowe Bagno- i drogi Ciercierz.  

Inwestycje rozpoczęte w 2016 roku a niezakończone wynoszą 259 199,10 zł., a są to: 

 

1. Dokumentacja projektowa – projekt drogi Krasne- Cieśnisk Wielki – 11 476,00 zł 

2. Dokumentacja projektowa – projekt drogi Kizielany –Skidlewo – 16 284,00 zł 



3. Dokumentacja projektowa - termomodernizacja budynku przy ul. M.Bućko  - 

21 000 zł 

4. Dokumentacja projektowa - budowa przedszkola- 97 820,00 zł 

5. Dokumentacja projektowa - droga w Nowowola – 3 551,40 zł 

6. Dokumentacja projektowa – droga w Janowie – 2 952,00 zł 

7. Dokumentacja projektowa - droga Białousy - Łubianka – 18 191,70 zł 

8. Dokumentacja projektowa – hydroforni – 804,00 zł 

9. Dokumentacja projektowa – przebudowa drogi w kamienicy do drogi gminnej – 

17 220,00 zł 

10. Dokumentacja projektowa – budowa targowiska – 36 100,00 zł 

11. Dokumentacja projektowa – rozbudowa OSP – 26 800,00 zł 

12. Wadium na zakup działki po stacji ORLEN – 7 000,00 zł 

Urząd Gminy posiada akcje spółki Wodociągi Podlaskie na kwotę 20 000 zł oraz BIOM 

Spółki z o.o. na kwotę 500 zł 

- Zapasy opału, paliwa i stołówki szkolnej wynoszą 177 288,60 zł 

- należności krótkoterminowe – 674 960,85 zł 

- rozliczenia międzyokresowe – świadczenia alimentacyjne z Pomocy Społecznej na okres 

od stycznia do września 2017 roku – 2 441 543,60 zł 

- zobowiązania z tytułu ZUS wynoszą – 163 688,15 zł 

- zobowiązania wobec US wynoszą –38100,34 zł 

- zobowiązania z tytułu wynagrodzeń – 385 555,14 zł 

- zobowiązania z tytułu dostaw i usług – 89 622,96zł 

- fundusz jednostek budżetowych – 18 246 190,65 zł 

- zysk netto za rok 2016 – 1 688 686,13 zł 

Rachunek zysków i strat dotyczy prezentacji danych z tytułu przychodów za 2016 rok, które 

wyniosły 18 557 923,08 zł, oraz kosztów działalności operacyjnej, które wyniosły 

16 742 936,10 zł. Po dodaniu przychodów finansowych i po odjęciu kosztów finansowych, 

które stanowią wartość spłaconych odsetek od zobowiązań finansowych powstaje wynik za 

2016 rok – zysk netto – 1 688 686,13 zł 

Zestawienie zmian w funduszu określa kwoty funduszu na początek roku, jego zwiększenia 

i zmniejszenia w ciągu roku budżetowego oraz stan na koniec roku 2016. Dane prezentowane 

w tym sprawozdaniu są równoznaczne z danymi wynikającymi z bilansu jednostek 

budżetowych. Stan funduszu na koniec 2016 roku wyniósł 16 557 504,52 zł. 



 Wobec tego, że nikt nie wniósł uwag, Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały Nr 

XXV/147/17 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Janów 

za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Janów za 2016 rok. Za 

przyjęciem uchwały zagłosowało 13 Radnych. 

Uchwała Nr XXV/147/17 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Janów za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Janów za 2016 rok jest załącznikiem do protokołu. 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA ABSOLUTORIUM DLA 

WÓJTA GMINY JANÓW ZA 2016 ROK. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała 

zebranych, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy Janów w dniu 27 kwietnia 2017 roku wystąpiła 

z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. Również Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Białymstoku wydała pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Janów za 2016 rok. W związku z tym przygotowany został projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Janów. Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały Nr 

XXV/148/17, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni 

opowiedzieli się jednogłośnie.. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski pogratulował Panu Wójtowi oraz 

pracownikom Urzędu Gminy otrzymania absolutorium oraz życzył dalszych sukcesów. 

Wójt Gminy Janów Czesław Jan Kiejko podziękował za zaufanie i pomoc. 

Uchwała Nr XXV148/17 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Janów z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Janów za 2015 rok jest załącznikiem do protokołu. 

 

Radny Gminy Pan Adam Hościłowicz opuścił sesję. 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ W SPRAWIE 

DOSTOSOWANIA SIECI SZKÓŁ PODSTAWOWYCH I GIMNAZJÓW NA TERENIE 

GMINY JANÓW DO NOWEGO USTROJU SZKOLNEGO. 

 

 Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż na ostatniej 

sesji podejmowaliśmy uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów na terenie Gminy Janów do nowego ustroju szkolnego. Uzyskaliśmy z Kuratorium 



pozytywną opinię, ale po podjęciu uchwały PUW Wydział Nadzoru i Kontroli zakwestionował 

§ 6 odnośnie sieci szkół publicznych ośmioletnich szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Janów, a także granice obwodów publicznych ośmioletnich szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Janów od dnia 1 września 2019 roku i w uzgodnieniu z Wydziałem 

Nadzoru i Kontroli ustalono ten paragraf zostanie skreślony na dzisiejszej sesji i zmienimy 

uchwałę.  

 Wobec braku uwag Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odczytał projekt Nr 

XXV/149/17 zmieniającą uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów na terenie Gminy Janów do nowego ustroju szkolnego, który został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały zagłosowało 12 Radnych. 

 Uchwała Nr XXV/149/17 zmieniającą uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów na terenie Gminy Janów do nowego ustroju szkolnego jest 

załącznikiem do protokołu. 

 

11. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXIV SESJI RADY GMINY JANÓW. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z XXIV 

sesji Rady Gminy opowiedziało się 12 Radnych. 

 

12. WOLNE WNIOSKI. 

 

 Głos zabrał Przewodniczący Rady Pan Antoni Rymarski. Poinformował, iż 2 czerwca 

2017 r. odbędzie się w Zespole Szkół Samorządowych w Janowie na placu przy szkole w 

godzinach od 9.00 do 13.00 Dzień Dziecka. Będzie wiele atrakcji takich jak: zjeżdżalnie, będzie 

Straż Graniczna, Policja i Straż Pożarna będą przygotowane przez nich różnego rodzaju 

niespodzianki. Wszystkich serdecznie zapraszamy ze swoimi dziećmi. 

 Następnie głos zabrał Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko. Poinformował, że w dniach 

8-9 lipca odbędą się Dni Janowa. Ze jeszcze nie ma programu, ale niedługo już będzie. Pan 

Wójt powiedział, że są propozycje zmiany daty Dni Janowa na sierpień wtedy, kiedy jest święto 

plonów. Będziemy myśleć na tern temat.  

 W dalszej kolejności Przewodniczący Rady udzielił głosu dla Pana Mirosława Bałakier 

Prezesa Biomu. Pan Mirosław Bałakier podziękował za zaproszenie na sesję i że może się 

odbyć Zgromadzenie Związku Komunalnego Biebrza w Janowie. 



 

 

13. ZAMKNIĘCIE SESJI. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XXV sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz                Antoni Rymarski 

 

 


